
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 335
Ifølge artiklen "Grænseværdi for kviksølv er alt for høj" offentliggjort på viden-
skab.dk den 6. december 2010 er grænseværdierne for kviksølv i naturen for
høje. Er ministeren opmærksom på dette og vil ministeren gøre rede for, hvilke
initiativer regeringen agter at tage for at vende denne udvikling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
næstformand
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